
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 27. juni 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 347
Kan ministeren forklare, hvorfor Naturstyrelsen fortsat producerer tømmer i de
Nordsjællandske skove, når både de økonomiske vismænds anbefalinger,
den kommende status af nationalpark og 2020-biodiversitetsmålene tilsiger, at
disse skove i stedet burde udlægges til urørt naturskov?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand

1/1

Miljøudvalget 2011-12
MIU alm. del Spørgsmål 347
Offentligt


